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Protokół 

z V sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 24 września 2024 r.  

V sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu Gminy 

Pawłowice, obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1.  

Otwieram piątą sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana 

online oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych 

osobowych. Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt 

Gminy Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Więcej informacji na temat przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie BIP 

gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. Witam Panią 

Wójt, Zastępcę Wójta. Witam kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, 

sołtysów, radnych powiatowych. Witam wszystkich gości uczestniczących w dzisiejszej 

sesji oraz mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję. Radnych proszę  

o potwierdzenie obecności na tabletach. Stwierdzam, że w obradach uczestniczy 15 

radnych.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu 

Ad. 2 

Przedstawię Państwu teraz porządek dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z III sesji z dnia 25 czerwca 2024 r. i IV sesji z dnia 16 lipca 

2024 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2024-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/461/2023 z dnia 28 marca 

2023 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Pawłowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Pawłowice na lata 2026-2032 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Seniora w Gminie Pawłowice. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Klubie Seniora. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy gminnej drodze publicznej 

w Golasowicach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata 

na ławnika.  

18. Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Zwracam się o wprowadzenie do porządku obrad punktu 18 o treści podjęcie uchwały  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowicach do 

prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących 

przyznawania jednorazowego zasiłku powodziowego. Dotychczasowe punkty 18 do 20 

przyjęłyby numerację 19 do 21. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Czyli przystępujemy do zmiany w porządku obrad. W punkcie 18 wprowadzamy 

nową uchwałę. Uchwałę w sprawie upoważnienia dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Pawłowicach do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych  

w sprawie dotyczących przyznawania jednorazowego zasiłku powodziowego. Pozostałe 

punkty przyjmują kolejność następującą, czyli 19 będą informacje wójta i przewodniczącej, 

20 wolne głosy i 21 zakończenie. Czy radni zgadzają się z tym? Jeśli tak to prosimy  

o przegłosowanie tego porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

piętnastoma głosami. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 3 

Przystępujemy do zatwierdzenia protokołów z trzeciej sesji z dnia 25 czerwca 2024 roku  

i czwartej sesji z dnia 16 lipca 2024 roku. Projekty protokołów radni mieli udostępnione  

na tabletach. Są one udostępnione w BIP-ie. Nie wpłynęły żadne poprawki. Wobec tego 

protokoły uważam za przyjęte.  

Ad. 4 

Proszę teraz Pana Wiceprzewodniczącego Rady Pana Damiana Hermana o odczytanie 

wykazów pism jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY DAMIAN HERMAN 

Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym od 25 czerwca 2024 

do 24 września 2024: 1. Wniosek mieszkanki Pielgrzymowic dotyczący problemowego 

zapisu w planie zagospodarowania przestrzennego uniemożliwiającego budowę drogi 

dojazdowej do nieruchomości. 2. Wniosek Prezesa Sądu Okręgowego w Rybniku  

o uzupełnienie listy ławników na kadencję 2024-2027 poprzez wybranie dwóch ławników 

do orzekania w Sądzie Okręgowym w Rybniku. 3. Uchwała Rady Gminy Bargłów Kościelny 
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w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych powiązanych 

tematycznie uchwał. 4. Informacja Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

o wystąpieniu pokontrolnym z przeprowadzonej kontroli kompleksowej gospodarki 

finansowej gminy Pawłowice. 5. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego  

i Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności 

uchwały numer III/25/2024 Rady Gminy Pawłowice z dnia 25.06.2024 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice. 6 informacje o odbiorach zrealizowanych 

inwestycji a) rozbudowy wraz z przebudową ulicy Podlesie w Pielgrzymowicach i ulicy 

Bocznej w Jarząbkowicach, b) gruntownego remontu placu zabaw na skutek uszkodzeń 

spowodowanych szkodami górniczymi, c) wymiany odcinków sieci wodociągowej na ulicy 

Pszczyńskiej w Warszowicach. 7. Prawomocne orzeczenie Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach i zwrot akt dotyczących skargi na uchwałę Rady Gminy 

Pawłowice z dnia 11.09.2018 rok w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu strefy produkcyjnej w sołectwie Pawłowice  

w gminie Pawłowice. 8. Wniosek mieszkańców ulicy Brzezińskiej w Pielgrzymowicach  

o podłączenie do sieci kanalizacyjnej. 9. Wniosek o usunięcie ścieżki sensorycznej 

znajdującej się na placu zabaw przy ulicy Kasztanowej w Jarząbkowicach. 10. Wniosek 

mieszkanki Pielgrzymowic o pomoc w rozwiązaniu problemu związanego z dojazdem  

do posesji. 11. Uchwała Rady Powiatu Tarnogórskiego w sprawie zmian w systemie 

finansowania jednostek samorządu terytorialnego. 12. Opinia Rady Sołeckiej Jarząbkowic 

na temat usunięcia akustycznej ścieżki sensorycznej w Jarząbkowicach. Dziękuję. 

Ad. 5 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę teraz Panią Wójt o informacje z działalności międzysesyjnej. 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Szanowni Państwo radni, szanowni mieszkańcy, przedłożę sprawozdanie za okres  

od 25 czerwca do 24 września, czyli do dnia dzisiejszego. Wykonanie budżetu gminy  

na dzień 31 lipca. Dochody wykonano w wysokości 99 milionów 178 tysięcy, co stanowi 

63% planu. Natomiast wydatki w wysokości 78 milionów 531 tysięcy, co stanowi 44,3% 

planu. Zadłużenie gminy na dzień 20 września wynosi 1 406 000 zł i jest to pożyczka  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. W Referacie Gospodarki Przestrzennej, 

Geodezji i Mienia zrealizowano w tym długim okresie wiele spraw. Z takich najważniejszych 

to trwają prace związane ze sporządzeniem projektu planu ogólnego. W terminie 

wyznaczonym przez Wójta wpłynęły 232 wnioski oraz 133 ankiety w wersji elektronicznej 

i 22 w wersji papierowej do projektu planu. W związku z zawiadomieniami przesłanymi  

do organów i instytucji również wpłynęło szereg wniosków i materiałów, które posłużą  

do prac związanych ze sporządzeniem projektu planu. W okresie tym również w związku  

z zażaleniem przedsiębiorcy górniczego i postanowieniem Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego, postanowiono negatywnie uzgodnić wniosek Jastrzębskiej Spółki Węglowej 

o udzielenie koncesji na wydobywanie węgla kamiennego i metanu jako kopaliny 

towarzyszącej z części złoża Żory - Warszowice. W Referacie Infrastruktury Komunalnej  

w zakresie komunikacji w okresie wakacyjnym mieszkańcy zgłaszali wnioski dotyczące 

zmian w rozkładach i trasach jazdy komunikacji lokalnej. W sumie wpłynęło 58 wniosków, 

z czego udało się wprowadzić w życie 85% w nowych rozkładach jazdy, które obowiązują 

już od 1 września. Wspólnie z MZK przygotowaliśmy również postępowanie przetargowe. 

Zostało ono ogłoszone. Otwarcie ofert przewidziano na dzień 21 października i będzie  

to przetarg od 2025 roku do 2029. W zakresie oświetlenia gmina przystąpiła do przetargu 

grupowego zakupu energii na lata 2025-2027. Po przetargu cena jednostkowa netto  

za energię elektryczną jest niższa i wynosi 0,54 grosze za kWh. Aktualna stawka wynosi 

0,69 zł. Wykonano również w okresie międzysesyjnym oświetlenie uliczne ulicy Bukowej  

i ulicy Groblowej w Pielgrzymowicach. Zabudowano kompensatory mocy w Szkole 

Podstawowej w Warszowicach, w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Golasowicach,  
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w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Krzyżowicach i w Przedszkolu nr 1 w Pawłowicach. 

Trwa również projektowanie oświetlenia ulicznego ulicy Długiej w Golasowicach z terminem 

wykonania do 15 października. Podpisano umowę na realizację zadania modernizacja 

oświetlenia na terenie gminy, gdzie w ramach środków zewnętrznych będzie dokonana 

wymiana 125 opraw sodowych na ledowe. Termin wykonania zadania upływa 29 listopada. 

Otwarte również postępowanie na budowę oświetlenia ulicy Księdza Biskupa Pawłowskiego, 

Mały Rynek oraz ulicy Fredry w Golasowicach. Zakończenie zadania przewidziane jest  

na 15 grudnia. Ogłoszono postępowanie na wybór projektanta oświetlenia odcinka ulicy 

Stromej w Pielgrzymowicach. W zakresie utrzymania dróg trwa remont 

wielkopowierzchniowy nawierzchni dróg gminnych. Aktualnie będzie robiona ulica 

Spacerowa. Odnawiane jest również oznakowanie poziome oraz przejścia dla pieszych  

na drogach gminnych w sołectwach Pawłowice i Osiedle Pawłowice. Trwa również remont 

cząstkowy chodników i nawierzchni brukowych na terenie sołectwa Osiedle Pawłowice. 

Trwa czyszczenie rowów przydrożnych w ciągu niektórych dróg gminnych. W pierwszej 

kolejności prace zostały skierowane po powodzi na Sołectwo Pielgrzymowice. W związku  

z powodzią ogłaszamy teraz postępowanie w trybie pilnym, gdzie dodatkowy zakres prac 

dotyczący remontu rowów w miejscach objętych podtopieniami będzie realizowany jako 

dodatkowy zakres. W zakresie dróg inwestycji drogowych przebudowa odcinka ulicy 

Mickiewicza wraz z budową drogi obsługującej tereny inwestycyjne w Pawłowicach 

uzyskaliśmy w okresie wakacyjnym decyzję pozwolenia na budowę dla tej inwestycji. 

Budowa ulicy Pieczarkowej oraz droga gminna równoległa do ulicy Polnej jest w trakcie 

realizacji. Budowa mostu w ciągu ulicy Lipowej w Golasowicach również. W wyniku powodzi 

na tym zadaniu elementy konstrukcyjne nie uległy zniszczeniu. Także prace są 

kontynuowane. Planowane zakończenie w styczniu przyszłego roku. Przebudowa ulicy 

Jasnej w Pielgrzymowicach. Tutaj wykonawca planuje przystąpić do prac w październiku 

bieżącego roku. Wcześniej zostanie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami tej ulicy. 

Przebudowa ulicy Podlesie w Pielgrzymowicach, ulicy Bocznej w Jarząbkowicach. Ta 

inwestycja została zakończona. Zakończone zostały również inwestycje na drogach 

powiatowych. Przebudowa ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach, Zwycięstwa  

w Krzyżowicach, Śląska w Krzyżowicach i Boryńska w Warszowicach. 19 lipca podpisaliśmy 

umowę na dofinansowanie oświetlenia przejść dla pieszych na drogach powiatowych. 

Powiatowy Zarząd Dróg przeprowadził postępowanie przetargowe. Czekamy na podpisanie 

umowy z wykonawcą i to dotyczy czterech przejść na ulicy Wodzisławskiej w Pawłowicach, 

Pszczyńskiej w Warszowicach, Śląskiej w Krzyżowicach i Nałkowskiej w Golasowicach. 

Remont nawierzchni DK81 - rozpoczęły się prace naprawcze nawierzchni na DK. Prace 

powinny zakończyć się do 31 października. W zakresie inwestycji kubaturowych w okresie 

wakacyjnym otrzymaliśmy również decyzję o pozwoleniu na budowę skateparku pierwszy 

etap. W zakresie prac budowlanych trwa realizacja budowy domu ludowego  

w Krzyżowicach, budowa budynku zaplecza sportowego boiska piłkarskiego przy  

ul. Strażackiej w Warszowicach. Zagospodarowanie terenu przy Zespole Szkół 

Ogólnokształcących - tutaj podpisanie umowy nastąpi po zwiększeniu środków 

budżetowych na tym zadaniu. Będzie to miało miejsce jutro. Kolejne zadanie to 

modernizacja pomieszczeń kuchennych w Publicznym Przedszkolu Modrzewiowy Ogród 

pierwszy etap - również została podpisana umowa, termin realizacji do 31 października 

bieżącego roku. Modernizacja budynku OPS-u - podpisano również umowę z wykonawcą 

na modernizację instalacji centralnego ogrzewania i instalacji wodno-kanalizacyjnej. 

Termin realizacji 29 listopad. Również podpisano umowę na modernizację łazienki dla 

niepełnosprawnych w OPS-ie. Tutaj zadanie już jest praktycznie na ukończeniu. W kwestii 

zamontowania windy w Domu Ludowym w Pniówku został przesunięty dzisiaj termin 

składania ofert do 2 października. Kolejne zadanie to modernizacja ośrodka zdrowia przy 

ulicy Kruczej na Pniówku- tutaj ogłoszono przetarg. Termin składania ofert upływa  

1 października. Budowa instalacji fotowoltaicznych na terenie gminy na budynkach 

publicznych. Zadanie zostało zakończone, rozliczone. Zostały do realizacji dwa carparki. 

Tutaj będziemy ogłaszać postępowanie z terminem realizacji na przyszły rok. Również 
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zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe na zadanie Zawodowcy w Gminie Pawłowice 

- nowoczesna infrastruktura kształcenia, modernizacja pomieszczeń w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących. Ma powstać tutaj pracownia sztucznej inteligencji jak i pracownia 

odnawialnych źródeł. Pozyskaliśmy środki zewnętrzne na ten cel z Urzędu 

Marszałkowskiego w kwocie 984 988 zł. Wartość całego projektu jest oszacowana na kwotę 

1 158 000 zł. Zadania inwestycyjne zakończone w okresie wakacyjnym to przebudowa 

instalacji wody użytkowej w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach, wymiana płyt 

poliuretanowych na placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Warszowicach, budowa ścieżki 

edukacyjnej EkoZagajnik u Kornela w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Golasowicach, 

wymiana nawierzchni boiska przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Krzyżowicach, 

modernizacja boiska wielofunkcyjnego przy ul. Sportowej 14 w Pawłowicach.  

W Wodociągach Pawłowickich otwarto oferty na wykonanie dokumentacji projektowej  

dla budowy instalacji fotowoltaicznych dla instytucji publicznych etap 5. I tutaj  

w przedmiotowym postępowaniu została złożona jedna oferta na 88 tysięcy. Obecnie trwa 

weryfikacja oferty pod kątem formalnym. W Wodociągach Pawłowickich ogłoszono również 

zapytanie ofertowe dla zakupu samochodu służbowego dla działu oczyszczania ścieków. 

Termin składania ofert upływa dzisiaj. Wybrano również najkorzystniejszą ofertę  

w postępowaniu na zakup samochodu dostawczego dla pogotowia wodociągowego. 

Wybrano najkorzystniejszą ofertę oraz podpisano umowę na dostawę urządzenia 

hydraulicznego do przecisku. Otwarto również oferty w postępowaniu na zakup agregatu 

prądotwórczego. Z uwagi na brak ofert postępowanie zostało unieważnione. Prace 

wykonane w okresie międzysesyjnym w Wodociągach Pawłowickich - zakończono prace 

instalacyjne związane z budową kanalizacji sanitarnej przy ulicy Rydzów w Warszowicach. 

Trwają prace związane z budową sieci kanalizacji sanitarnej na ulicy Kolonia Studzieńska, 

Pszczyńska w Pawłowicach. Obecnie zrealizowano 40% całości inwestycji. Planowany 

termin zakończenia to 31 październik. Trwa budowa sieci wodociągowej przy ulicy 

Wyzwolenia i ulicy Zapłocie w Pawłowicach. Rozpoczęto również realizację zadania 

realizowanego ze środków Polskiego Ładu, to jest przebudowa sieci wodociągowej ul. 

Nowa-Poprzeczna, przebudowa kanalizacji sanitarnej w sołectwie Osiedle Pawłowice. 

Przebudowa sieci wodociągowej ul. Reymonta – Długa w Golasowicach. Budowa sieci 

wodociągowej sanitarnej ul. Mickiewicza - Nowa w Pawłowicach. Przebudowa 

przepompowni osiedlowych PO1, PO2 Pawłowice etap drugi. Przebudowa sieci 

wodociągowej ulica Wyzwolenia do ulicy Szybowej w Pawłowicach. Wymiana sieci 

wodociągowej ulica Korfantego w Krzyżowicach. Przebudowa sieci wodociągowej ulica 

Krótka, również w Warszowicach. W zakresie ochrony środowiska rozpoczęliśmy kampanię 

EkoPawłowice z zakresu selektywnej zbiórki odpadów, w ramach której przewidziano 

ankietę dotyczącą problemów związanych z odpadami. W ankiecie wzięło udział około 260 

osób. Publikowane są cykliczne artykuły w gazecie Racje Gminne, stronie internetowej oraz 

w mediach społecznościowych. Trwa promocja aplikacji Blisko. Planowane jest 

przeprowadzenie akcji sprzątania sołectw. Pierwsza taka akcja ma się odbyć 26 września. 

Sprzątane będą sołectwa Pawłowice oraz Osiedle Pawłowice. Zbiórka o 14.30 przy 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Przeprowadziliśmy również spotkania z przedstawicielami 

Spółdzielni Mieszkaniowej, podczas których poruszyliśmy tematy selektywnej zbiórki 

odpadów na osiedlu. Efektem tych spotkań jest deklaracja spółdzielni o wykonaniu 

zamykanych altan śmietnikowych oraz weryfikacja złożonych przez mieszkańców deklaracji 

i wspólna organizacja zbiórki elektroodpadów oraz wymiany sprzedaży odzieży używanej. 

W Referacie Ochrony Środowiska również podpisano umowę na realizację projektu 

zagospodarowania terenu ochrona bioróżnorodności na terenie dawnego parku  

w Golasowicach. Wykonawca przedstawił nam dwie koncepcje zagospodarowania tego 

terenu. Została wybrana jedna i termin wykonania projektu upływa 30 listopada bieżącego 

roku. Firma, która realizowała u nas zadanie przebudowa odwodnienia ulicy Generała 

Sikorskiego w Pielgrzymowicach na odcinku między posesjami nr 20 a nr 38 niestety 

odstąpiła od realizacji umowy - jest to zadanie, na które bardzo długo czekaliśmy. Projekt 

zostanie przekazany do realizacji nowemu wykonawcy w bieżącym roku, natomiast 
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realizacja odwodnienia planowana jest do wykonania w przyszłym roku po uzyskaniu 

pozwolenia na budowę. Od 9 sierpnia do 2 września wysłano 156 wezwań w sprawie 

kontroli w zakresie prawidłowości pozbywania się odpadów komunalnych  

na nieruchomościach zamieszkałych. Do kontroli zgłosiło się dotychczas 88 podmiotów. 

Dotychczas wykazano 21 nieprawidłowości, które polegały na braku rachunku za odbiór 

odpadów, braku okazaniu umowy na odbiór odpadów, także jest to też na bieżąco 

sprawdzane. W zakresie profilaktyki zdrowotnej wyłoniliśmy realizatora zadania 

profilaktyki zaburzeń depresyjnych wśród dzieci i młodzieży w wieku od 12 do 18 roku 

życia. W ramach tej umowy zostaną przeprowadzone 73 spotkania edukacyjne dla kadry 

pedagogicznej, dla uczniów oraz rodziców i opiekunów. Program będzie realizowany  

w każdej szkole i na terenie gminy. Dla kadry pedagogicznej odbędzie się 7 spotkań,  

dla uczniów 59. Termin realizacji od 24 września do 13 grudnia bieżącego roku. Również 

wybraliśmy wykonawcę - osobę, która będzie pisała dla nas program wykrywania 

osteoporozy i taki program powinien być już gotowy do 15 października. Jak będzie gotowy, 

wystąpimy do Rady Gminy z prośbą o podjęcie uchwały. W Ośrodku Pomocy Społecznej  

w lipcu i w miesiącu wrześniu miała miejsce dystrybucja żywności. Wydano łącznie 228 

paczek żywnościowych. Z pomocy skorzystało 56 rodzin. W ramach Dni Promocji Zdrowia 

Ośrodek Pomocy Społecznej zorganizował warsztaty dla dorosłych oraz dla dzieci. Ośrodek 

Pomocy Społecznej otrzymał również dofinansowanie z funduszy europejskich na projekt 

Silver Club w gminie Pawłowice w kwocie 362 tys. zł oraz na projekt unijny gmina 

Pawłowice dla rodziny i tu mamy kwotę dofinansowania 338 tys. zł. W Gminnym Zespole 

Oświaty rozstrzygnięto przetarg na dowóz dzieci z terenu gminy do szkół i tutaj dowozimy 

dzieci do Jastrzębia - Zdroju, do Pszczyny, do Goczałkowic, do Rydułtowic, do Rybnika, Żor 

i do Skoczowa. Przeprowadzono egzamin na stopień nauczyciela mianowanego  

dla 14 nauczycieli. Złożono również wniosek dla Szkoły Podstawowej w Warszowicach  

o przystąpienie do projektu Pierwszy Krok w Kosmos. Szkoła Podstawowa w Warszowicach 

otrzymała środki z programu Aktywna Tablica w wysokości 35 tys. zł. Otrzymano również 

dofinansowanie ze środków unijnych w wysokości 520 tys. na realizację projektu „W 

Pawłowickiej Gminie każdy przedszkolak się rozwinie”. I tutaj w ramach tego projektu 

uczestniczą 3 przedszkola. W Gminnym Ośrodku Sportu w ramach wakacyjnych zajęć dla 

dzieci zorganizowane zostały półkolonie. 31 sierpnia i 1 września odbył się Bieg Pawłowicki. 

7 września odbyła się impreza „Zdrowo, bo na sportowo”. Gminny Ośrodek Kultury 

przygotował szereg imprez i wydarzeń dla dzieci, młodzieży i dorosłych. W parku przy 

inhalatorium lub przy wodnym placu zabaw zorganizowano dla rodziców kino na leżakach, 

a dla młodszej publiczności wystawiano teatrzyki. Dla miłośników folkloru zorganizowano 

folkloriadę. Na Poligonie OSP odbył się festiwal kolorów. W okresie wakacyjnym dzieci 

uczestniczyły w Wakacyjnej Akademii Kreatywności. W ramach Dni Promocji Zdrowia 

zorganizowano prelekcje, wyświetlano filmy edukacyjne oraz wystawiono spektakl dla 

dzieci. W ramach cotygodniowych spotkań seniorów odbywały się spotkania i wycieczki 

krajoznawcze. GOK tradycyjnie, jak co roku, uczestniczył we współorganizacji takich 

imprez jak Święto Karpia, Bieg Pawłowicki, czy Dożynki Gminne. W tym miesiącu ruszył 

kolejny sezon artystyczny i GOK oferuje zajęcia muzyczne, teatralne, plastyczne, 

ceramiczne oraz językowe dla wszystkich grup wiekowych. Łącznie w zajęciach 

uczestniczyć będzie blisko 500 osób. W najbliższym czasie GOK zaprasza na spektakl 

muzyczny organizowany w ramach cyklu Teatr Polska, a miłośników folkloru zapraszamy 

na Złoty Talizman, który będzie w najbliższą sobotę. Gmina Biblioteka Publiczna 

zorganizowała w okresie międzysesyjnym bardzo dużo spotkań w ramach klubów 

działających w bibliotece, Klubu Miłośników Historii, Klubu Podróżników, Pasjonatów, Klubu 

Kreatywnego Malucha. Oczywiście Gminna Biblioteka uczestniczyła też w organizacji Dni 

Promocji Zdrowia, w ramach którego było zorganizowane spotkanie z Michałem Zembalą, 

światowej sławy kardiochirurgiem oraz zorganizowano spotkanie dla młodzieży licealnej 

dotyczące zaburzeń odżywiania. Oczywiście biblioteka również uczestniczyła w edycji 

narodowego czytania oraz otrzymała 13 750 zł z Narodowej Biblioteki na zakup nowości 

wydawniczych. W okresie międzysesyjnym złożyliśmy wniosek o dofinansowanie w ramach 
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Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych na zadanie przebudowa odcinka ulicy 

Mickiewicza w Pawłowicach, budowa drogi obsługującej tereny inwestycyjne w 

Pawłowicach. Tutaj wnioskowaliśmy o kwotę 4 911 000 zł. Przewidywana wartość całkowita 

inwestycji to 9 822 000 zł. Ponadto wpłynęły do Urzędu Gminy 63 wnioski na realizację 

zadań w ramach inicjatywy lokalnej na rok 2025. W sołectwach trwają zebrania wiejskie, 

które dotyczą funduszu sołeckiego. Do urzędu wpłynęła również rezygnacja z funkcji 

sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Jarząbkowice. W związku z tym planowane jest 

zorganizowanie zebrania wyborczego w tym sołectwie. 27 sierpnia miało miejsce spotkanie 

zarządu gminnego strażaków ochotników z terenu naszej gminy. Z uwagi na sytuację 

powodziową zawody strażackie, które miały się odbyć, zostały przesunięte na wiosnę 2025 

roku. W okresie międzysesyjnym miało miejsce wiele spotkań, między innymi z radami 

sołeckimi, z sołtysami, z dyrektorami szkół i przedszkoli, z przedstawicielami sąsiednimi 

samorządami i instytucjami, z którymi omawiane były ważne dla gminy tematy. W zakresie 

zmian organizacyjnych od 1 września obowiązki Dyrektora Gminnego Zespołu Oświaty 

pełni Pani Anna Faruga. Od 1 października zostanie przejęta część zadań z Gminnego 

Zespołu Oświaty i z Referatu Spraw Obywatelskich i te zadania zostaną przeniesione  

do nowo utworzonego Referatu Oświaty i Zdrowia, który będzie się składał z trzech osób. 

I od 1 października zostaje zatrudniony nowy kierownik tegoż Referatu. W okresie 

międzysesyjnym również przeprowadzono nabory na starszego informatyka w Referacie 

Informatyki i ten nabór został pozytywnie rozstrzygnięty. Również zatrudniono inspektora 

w Referacie Ochrony Środowiska i Rolnictwa i również tutaj pozytywnie został 

rozstrzygnięty ten nabór. I Główny Księgowy Urzędu, Kierownik Referatu Księgowości  

i Budżetu - tutaj również został ten nabór pozytywnie rozstrzygnięty. Aktualnie trwa nabór 

na Dyrektora Gminnego Zespołu Komunalnego z terminem składania ofert do 30 września 

w związku z rezygnacją aktualnego dyrektora. Jeszcze Państwu złożę krótki raport  

z powodzi, która miała miejsce 14-15 września. Trwała akcja przeciwpowodziowa 

spowodowana intensywnymi opadami deszczu. Starosta Powiatu Pszczyńskiego w sobotę 

o godzinie 12.00 ogłosił na terenie gminy pogotowie przeciwpowodziowe, a w niedzielę 

alarm przeciwpowodziowy, który został odwołany w piątek 20 września. W sobotę działania 

były skupione w Pielgrzymowicach i w Golasowicach, natomiast w niedzielę w Pawłowicach 

i w Krzyżowicach. Od 14 do 16 września stanowisko kierowania Państwowej Straży 

Pożarnej w Pszczynie 133 razy zadysponowało jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej  

z terenu gminy do udziału w akcjach ratunkowych. W działaniach brało udział ponad 100 

strażaków z 6 gminnych jednostek OSP. Jeden strażak uległ wypadkowi i aktualnie 

przebywa w szpitalu. W interwencjach uczestniczyło 9 wozów strażackich z terenu naszej 

gminy. Szacowane są koszty prowadzonych działań ratowniczych, strat w sprzęcie 

strażackim, koszty zakupu około 380 ton piasku, około 6000 worków, paliwa, usług 

świadczonych podczas działań takich jak transport i wyżywienie, wywozu odpadów 

popowodziowych pierwsze szacunki wynoszą około 130 tys. zł. Podczas powodzi zalane 

zostały również strażnice Ochotniczej Straży Pożarnej w Golasowicach i w Krzyżowicach. 

Podczas intensywnych opadów deszczu w weekend od 13 do 15 września Stacja 

Uzdatniania Wody w Warszowicach oraz Stacja Uzdatnienia Wody w Golasowicach działały 

w sposób ciągły i niezawodny. Obecnie sytuacja również jest stabilna i nie zostało 

odnotowane pogorszenie jakości dostarczanej wody. Zalane natomiast zostały trzy tłocznie 

i trzy pompownie ścieków. Jednak już w poniedziałek pracownicy przywrócili pracę 

wszystkich obiektów kanalizacyjnych. Dwie tłocznie ścieków pracują na urządzeniach 

zastępczych do czasu naprawy zalanych agregatów pompowych. W działania ratunkowe 

oprócz jednostek ochotniczych straży pożarnych byli zaangażowani pracownicy urzędu, 

pracownicy Gminnego Zespołu Komunalnego, Wodociągów Pawłowice, Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Część mieszkańców własnymi siłami i sprzętem wypompowywała wodę  

z zalanych piwnic i posesji. W umacnianiu wałów Pawłówki przy ulicy Wyzwolenia  

w Pawłowicach pracowało około 50 żołnierzy Wojsk Obrony Terytorialnej ze 131 Batalionu 

Lekkiej Piechoty w Gliwicach. Ośrodek Pomocy Społecznej uruchomił specjalny numer dla 

poszkodowanych, czynny całodobowo, a pracownicy są w stałym kontakcie  
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z poszkodowanymi. Na dzień dzisiejszy najbardziej poszkodowane są 53 gospodarstwa,  

z czego 24 w Pielgrzymowicach. Uruchomiono zbiórkę najbardziej potrzebnych środków 

czystości. Zabezpieczono 10 osuszaczy. OPS złożył zapotrzebowanie na środki z budżetu 

państwa na wypłaty zasiłków poszkodowanym mieszkańcom. Gmina Pawłowice do 

Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego oraz do Starostwa Powiatowego w Pszczynie na bieżąco 

zgłasza straty w majątku gminy. 3 zalane centrale sterownicze, 3 agregatory pompowe 

obsługiwane przez Wodociągi Pawłowickie, 2 przepusty drogowe, 4 drogi oraz wały  

na Pawłówce. Jeszcze raz dziękuję wszystkim mieszkańcom i wszystkim służbom 

zaangażowanym w akcję przeciwpowodziową i usuwanie skutków powodzi. Dziękuję 

bardzo. 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję Pani Wójt. Proszę teraz Przewodniczących Komisji o informacje z prac 

międzysesyjnych. Jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Mlicką, Przewodniczącą 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

trzy posiedzenia w dniu 10 września, 17 września oraz w dniu dzisiejszym 24 września.  

10 września opiniowaliśmy m.in. uchwałę w sprawie nadania nazwy gminnej drodze 

publicznej w Golasowicach. Dyskutowaliśmy na temat projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na wójta gminy Pawłowice. Radnym została przedstawiona informacja 

odnośnie pisma w sprawie upamiętnienia w przestrzeni publicznej Księży Jana i Pawła 

Brandysów. Rada Gminy ustaliła wspólne stanowisko w tej sprawie. Dyskutowaliśmy także 

na temat utworzenia klubu seniora w gminie Pawłowice i możliwości rozwijania jego 

działalności. Opiniowaliśmy także uchwałę w sprawie zmiany regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Pawłowice, a także radnym zostały przedstawione 

informacje w sprawie wprowadzania zmian w komunikacji lokalnej gminy Pawłowice,  

a także prowadzonych działań z zakresu edukacyjno-informacyjnych z zakresu gospodarki 

odpadami podejmowanymi przez Urząd Gminy. W dniu 17 września Komisja Gospodarki  

i Mienia Komunalnego w części właściwej rozmawiała na temat gospodarki wodno-

ściekowej w gminie Pawłowice. Tu Pan Dyrektor Tomasz Herok szczegółowo wyjaśniał 

także funkcjonowanie wodociągu w okresie powodziowym. W części wspólnej z Komisją 

Działalności Społecznej tradycyjnie już opiniowaliśmy uchwały budżetowe, czyli zmiany  

w budżecie gminy na rok 2024 oraz zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

Opiniowaliśmy także projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

rozwoju gminy Pawłowice. Tu Rada Gminy podkreśliła konieczność mocno 

partycypacyjnego podejścia do opracowywania tego dokumentu. Radnym została także 

przedstawiona informacja na temat stanu zagospodarowania mienia gminnego, gruntów, 

budynków, a także propozycje dalszego sposobu ich wykorzystania, a także kwestie 

związane z miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. W dniu dzisiejszym 

spotkaliśmy się jeszcze przed sesją, aby zaopiniować uchwały budżetowe oraz aby 

zaopiniować uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Dyrektor OPS-u w związku 

z wypłatą zasiłków powodziowych. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego, Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym komisja spotkała się trzy razy 10, 17 i 24 września  

i tak 10 września komisja pracowała nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 
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pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń na ławnika. Drugim tematem było 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia planu 

nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami i trzeci temat 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. W dniu 17 września omówiono sprawy dotyczące 

kierowania osób wymagających opieki świadczonej przez domy pomocy społecznej jako 

zadanie własnej gminy oraz 24 września była to komisja połączona razem z komisją 

gospodarczą o której wspominała już Pani Przewodnicząca Karolina Szymaniec-Mlicka. 

Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Henryka Opackiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ HENRYK OPACKI 

W okresie międzysesyjnym nie odbyło się żadne posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Proszę Panią Helenę Wosińską Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI HELENA WOSIŃSKA 

W okresie międzysesyjnym Komisja skarg, wniosków i petycji nie odbyła żadnego 

spotkania. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Przystępujemy do rozpatrzenia zasadniczych punktów dzisiejszej sesji. Materiały i projekty 

uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego oraz 

Komisji Działalności Społecznej w dniach 10 i 17 września 2024 roku. Projekty uchwał radni 

mają udostępnione na tabletach, a mieszkańcy mają je widoczne w BIP-ie.  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Pawłowice 

na lata 2024-2028. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisja Działalności Społecznej 5 głosów 

za. Czy teraz ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę wobec 

tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach. Uchwała została przyjęta piętnastoma 

głosami za.  

Uchwała nr V/31/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2024–2028 została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 8 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego dziesięcioma 

głosami za, Komisję Działalności Społecznej cztery głosy za. Czy teraz ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały 

na tabletach. 

Uchwała nr V/32/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok  

została podjęta 13 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer XLVI/461/2023 z dnia 28 marca 2023 

roku w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Pawłowice. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 10 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś chce 

zabrać głos w sprawie tej uchwały? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały  

na tabletach.  

Uchwała nr V/33/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr XLVI/461/2023 z dnia  

28 marca 2023 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie gminy Pawłowice została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi  

zał. nr 4 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii rozwoju gminy 

Pawłowice na lata 2026-2032 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii w tym trybu konsultacji. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję 

Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos teraz  

w sprawie tej uchwały? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały  

na tabletach.  

Uchwała nr V/34/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Pawłowice na lata 2026-2032 oraz określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klubu Seniora w Gminie Pawłowice. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 

10 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos teraz w sprawie tej uchwały? Nie widzę wobec tego proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/35/2024 w sprawie utworzenia Klubu Seniora w Gminie Pawłowice 

została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpowiedzialności 

za pobyt w Klubie Seniora. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów 
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za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/36/2024 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Klubie Seniora została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Działalności Społecznej pięć głosów za. Czy ktoś 

z Państwa chce zabrać głos w tej sprawie. Nie widzę proszę więc o przegłosowanie uchwały 

na tabletach.  

Uchwała nr V/37/2024 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia planu 

nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami została 

podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Działalności Społecznej 5 głosami za. Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę, proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/38/2024 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami została podjęta 15 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy gminnej drodze publicznej w Golasowicach. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego dziesięcioma głosami za. Czy teraz chciałby zabrać ktoś głos w sprawie tej 

uchwały? Nie widzę, proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/39/2024 w sprawie nadania nazwy gminnej drodze publicznej  

w Golasowicach została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10  

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Pawłowice. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 
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10 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 5 głosów za. Czy ktoś z radnych chce zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/40/2024 w sprawie nadania nazwy gminnej drodze publicznej  

w Golasowicach została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 11  

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata  

na ławnika. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Działalności 

Społecznej 5 głosów za. Ale zanim przystąpimy do przegłosowania tej uchwały proszę 

Przewodniczącego Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników Pana radnego 

Grzegorza Cyrulika o odczytanie opinii w tej sprawie. 

PRZEWODNICZĄCY ZESPOŁU DO ZAOPINIOWANIA KANDYDATÓW NA ŁAWNIKÓW 

GRZEGORZ CYRULIK 

Opinia o kandydacie na ławnika do Sądu Okręgowego w Rybniku. Zespół do zaopiniowania 

kandydatów na ławników powołany w dniu 16 lipca 2024 roku uchwałą Rady Gminy 

Pawłowice nr IV/30/2024 zapoznał się ze zgłoszeniem kandydatki na ławnika do Sądu 

Okręgowego w Rybniku Pani XXXXXXXXXXXXXXXX. Zespół stwierdził brak informacji  

z Krajowego Rejestru Karnego dotyczącej kandydatki, którą zgodnie z artykułem 162 

paragrafu 2 pkt 1 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych 

należało dołączyć do zgłoszenia. Zgodnie z artykułem 162 paragraf 10 ustawy prawo  

o ustroju sądów powszechnych, każde zgłoszenie, które nie spełnia wymagań formalnych, 

o których mowa w artykule 162 paragraf 2 do 5, ustawy pozostawia się bez dalszego biegu, 

o czym Rada Gminy stwierdza w drodze uchwały. W związku z powyższym Zespół  

do zaopiniowania kandydatów na ławników rekomenduje Radzie Gminy podjęcie uchwały 

w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydatki na ławnika. Dziękuję 

bardzo. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. W związku z tym przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie pozostawienia 

bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika. Proszę radnych o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr V/41/2024 w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia 

kandydata na ławnika została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 12  

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 18 

Przechodzimy do punktu osiemnastego, tj. podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowicach do prowadzenia postępowań  

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach dotyczących przyznawania 

jednorazowego zasiłku powodziowego. Uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 10 głosami za, Komisję Społeczną 5 głosami za. 

Czy ktoś teraz chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  
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Uchwała nr V/42/2024 w sprawie upoważnienia Dyrektora Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pawłowicach do prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawach dotyczących przyznawania jednorazowego 

zasiłku powodziowego została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 13  

do protokołu. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Iwona Baron, Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Krzysztof Gryckiewicz, Damian Herman, Marek 

Krupka, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Grzegorz Piliszek, Janusz Sojka, Karolina Szymaniec-Mlicka, 

Beata Wala, Kamil Wawrzyczek, Helena Wosińska, Tomasz Żuchowski 

Ad. 19 

Informacje Wójta i Przewodniczącej Rady. Proszę Panią Wójt.  

WÓJT GMINY JOANNA ŚMIEJA 

Dziękuję, nie mam informacji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Drodzy Państwo, ja teraz chciałam krótko nawiązać do tego co już Pani Wójt tutaj 

powiedziała, bo faktycznie 14 września przeszliśmy bardzo trudną próbę. Ulewne deszcze, 

które spowodowały tutaj zalania piwnic, zalania domów, zalania posesji, pól. Dużo 

mieszkańców poniosło straty. Prawie w każdym sołectwie, chyba najbardziej poszkodowani 

byli w Pielgrzymowicach, ale w każdym sołectwie były jakieś szkody. Akcję bezpośrednio 

prowadziła Pani Wójt z Panem Wicewójtem i w bezpośrednich kontaktach z sołtysami.  

I chcę powiedzieć, że mieszkańcy sobie chwalą i doceniają to wszystko co zrobiła Pani Wójt, 

Wicewójt, Sołtysi i wszyscy pracownicy jednostek naszej gminy oraz zaangażowanie  

i oddanie naszych straży pożarnych zostało docenione, bo wszystkie straże pożarne brały 

udział w akcji, ponieważ poza tymi dużymi opadami jeszcze silny wiatr spowodował, że 

musieli wyjeżdżać do powalonych drzew. Także chciałam tu teraz bardzo serdecznie 

wszystkim, którzy brali udział w tych akcjach podziękować. Mieszkańcom bardzo 

współczujemy. Wszystko co mogliśmy zrobić zrobiliśmy i dalej będziemy nieśli pomoc 

mieszkańcom. Także dziękuję jeszcze raz za zaangażowanie w tej akcji powodziowej, bo 

w takich trudnych sytuacjach sprawdzamy się, sprawdza się nasza gmina jako pomoc dla 

mieszkańców i myślę że mieszkańcy to doceniają i jesteśmy zawsze, tak jak żeśmy 

powiedzieli zostaliśmy wybrani przez mieszkańców i jesteśmy dla mieszkańców. Także 

dziękuję tym wszystkim, którzy brali udział w tej akcji.  

Ad. 20 

Wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego 

przechodzimy do punktu 21.  

Ad. 21 

Zamykam posiedzenie piątej sesji Rady Gminy Pawłowice. Dziękuję Państwu za udział. Do 

widzenia. 
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